
 مدیرعامل موسسه سینماشهر در یک 
نشست خبری به تشریح عملکرد یک ساله 
میرزاخانی  هاشم  پرداخت.  موسسه  این 
گردهمایی  اولین  تصاویر  از  بخشی  گفت: 
سینماداران کشور را پخش کردیم که قریب به 
۳۰۰ سینمادار در سینما فرهنگ دورهم جمع 
شده بودند و تلاش داشتیم بتوانیم انسجامی 
بین سینماداران به منظور توسعه سینماها 
برقرار کنیم و باهم، هم پیمان شویم. وی بیان 
کتاب  کرد: فعالیت های سالانه ما در قالب 
که درگیری  »ره توشه« ارایه خواهد شد چرا
رسانه ها در آن ایام زیادی بود و برنامه هایی که 
آن جا ارایه شد، الان به سرانجام رسیده است. 
میرزاخانی درباره ایجاد زیرساخت ملی توضیح 
داد: با توجه به زیرساخت های شهرهای 
مختلف، فیبر نوری، شبکه اینترانت داخلی 
و اینترنت را در قالب یک شبکه اختصاصی 
امسال  کردیم.  راه اندازی  برای هر سینما 
در ۳۳ شهر فیلم های جشنواره فیلم فجر 
توسط شبکه شناسا ارسال شد که کار قابل 
قبولی ارزیابی می شود. در کل اتفاق خوبی که 
افتاد، کل کشور در آن واحد از طریق استوریج 
سینماشهر می توانستند فیلم ها را دریافت 
کنند. وی در ادامه به سرورهای سینمایی 
اشاره کرد و گفت: بحث سرور سینمایی یکی 
از مباحث مهم است؛ مطلع شدیم یکی از 
شرکت های خارجی قرار نیست دیگر خدماتی 
، تاییدیه  بدهد و یکی دیگر از شرکت ها نیز
ج کرد که  )لایسنس( خود را از دسترس خار
کنون توانستیم  ما به مشکل برخوردیم. اما ا
کشور اضافه  چند مدل سرور به سینمای 
کنیم. به عنوان وظیفه ذاتی مان، از سرورهای 
توانستیم  و  نکردیم  استفاده  نیز  امن  نام 
کیفیت نمایش را از HD به 2k  افزایش دهیم. 
که  این مسأله از دغدغه های جدی است 
به سطح 4k  برسد. میرزاخانی توضیح داد: 
کران حمایتی و مواردی از این  در بحث ا
دست، تکنولوژی زمانه طوری بود که از طریق 
کارت های اعتباری و پوز مرتبط با آن، کار را 
جلو ببرند و نمی دانم چقدر به سرانجام رسید 
اما ما در برنامه ریزی جدید، از طریق سمفا 
نسبت به ارایه تخفیف های ارگانی اقدام و 
این موضوع را پشتیبانی کردیم که از طریق 

یک شماره تلفن می توانند تعداد نامحدود 
بلیت سینما را دریافت کنند. تلاش داریم از 
طریق تعاملات بین دستگاهی، زمینه حضور 
خانواده ها را در سینماهای کشور فراهم کنیم. 
وی افزود: با توجه به این قابلیت، کیف پول هر 
شخص با توجه به آیدی شخصی قابل ارایه 
است تا این اتفاق توسعه حضور مخاطبان 
کید کرد: امید  سینما را رقم بزند. میرزاخانی تا
دارم از طریق تعاملات مختلف و تبلیغات 
بتوانیم جامعه خاموش سینمای ایران را 
کنیم. وی با اشاره به  برای حضور دعوت 
سایت موسسه سینماشهر بیان کرد: مسأله 
که  است  سینماشهر  سایت  بحث  بعدی 
ج است. چون  مدت هاست از دسترس خار
فضایی برای تجمیع سالن های سینمایی 
کشور و خدماتی که در سالن ها ارایه می شود، 
نداشتیم، از همین رو لازم بود روی سایت 
اقدامی را صورت دهیم که مقرر شد اطلس 
داریم  و تلاش  کنیم  بارگزاری  را  سینمایی 
اطلاعات مختلفی از سینماهای سراسر کشور 
را در آن درج کنیم تا علاقه مندان با اطلاعات 
کامل وارد سینماها شوند تا بشود درجه بندی 
سینماها را به مخاطبان ارایه کنیم. مدیرعامل 
کرد: از طرفی،  موسسه سینماشهر عنوان 
تلاش داریم قیمت گذاری را برای سینماداران 
در سایت ارایه کنیم. وی گفت: تلاش داشتیم 

سامانه های فروش بلیت سینما، سامانه های 
راحت برای همگان باشد، ضمن اینکه تلاش 
کردیم امسال دامنه فروشندگان سینمای 
ایران را راه اندازی کنیم؛ »آی تیکت« امکان 
تجمیع فروشندگان خدمات را فراهم کرد. 
کرد سوپراپلیکیشن ها در این  تجربه ثابت 
تلاش  اما  نمی شوند  وارد  خرد  رقم های 
کردیم این خدمات را ارایه کنیم و آن ها نیز 
از این ترمینال بهره بگیرند تا با هماهنگی، 
کمپین فروش را توسعه دهیم. امیدواریم با 
اپلیکیشن های اصلی این اتفاق رقم بخورد 
تا به راحتی جامعه هدف سینمای ایران را 
پوشش دهد. میرزاخانی با اشاره به گیشه 
گیشه  کرد: با استفاده از این  ، اظهار  سیار
امکان کلیه خدمات موجود در سینما را فراهم 
کردیم که کلیه سینماهای ایران در این سامانه 
کز  قرار دارند و امیدواریم این گیشه سیار در مرا
پر تردد، برای مخاطبان جلب توجه کند تا 
کز  از آن استفاده کنند و در عید نوروز در مرا

سینمایی بزرگ مستقر خواهد شد. 
  تجهیز سینماها

دیگرم  بحث  داشت:  بیان  میرزاخانی   
سال  سالیان  که  است  پروژه هایی  درباره 
گرفتیم  تصمیم  است.  انجام  حال  در 
و  کنیم  استفاده  موجود  پتانسیل های  از 
توانستیم تایید وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 

را برای تجهیز آمفی تئاترهای شهرستان ها 
بگیریم و با مساعدت های سازمان سینمایی، 
با  را  توافق  این  توانستیم  کلان شهرها  در 
ایجاد سالن های سینما  برای  استانداران 
هر  در  منظور  این  برای  بخشیم.  تحقق 
استان سه شهر را در نظر گرفتیم و سالن های 
آمفی تئاترشان را تجهیز کردند. وی افزود: 
همچنین، در بحث حمایت از سینماها، تلاش 
کشور را تجهیز  داشتیم تمامی سینماهای 
کنیم تا از حمایت های کلان چند میلیاردی که 
صرفا از چند سینما می شد، به سمت حمایت 
از چندین سینمای شهرستان برویم. درباره 
لابراتوارها نیز تلاش شد حمایت شود؛ بر این 
اساس، هزینه دی سی پی شدن فیلم ها را 
خ لابراتوارها بچرخند  می پردازیم تا هم چر
و هم حمایتی از فیلم ها باشد. مدیرعامل 
کارهای  موسسه سینماشهر گفت: از دیگر 
مهم ما، راه اندازی شبکه تبلیغات و بازرگانی 
سینمای ایران است تا کلیه سینماهای کشور 
بتوانند از خدمات استفاده کنند. بیش از ۳۰۰ 
سینما از این امکان بی بهره هستند اما وقتی 
بحث توسعه و عدالت اجتماعی می شود، باید 
این امکان به همه اقشار اختصاص پیدا کند، 
گر مشکلی پیش نیاید  کردیم ا برنامه ریزی 
شروع این اتفاق از نوروز فراهم شود تا بتوانیم 
از درآمد تبلیغات هزینه های جاری سینما را 
برای سینماداران در بیاوریم. وی در ادامه 
توضیح داد: در سال ۱4۰۰، بالاترین فروش 
کشور اخصاص داشته است؛  به ۵ استان 
استان های تهران، خراسان رضوی، البرز و 
فارس بالاترین فروش سینماها را داشتند. 
4۹ درصد فروش متعلق به  در این سال، 
کل فروش سینماها در سال  تهران بوده و 
۱4۰۰، مبلغ ۱۷4 میلیارد تومان بوده است. 
میرزاخانی گفت: در سال ۱4۰۱، پنج استان 
بالای جدولی، ۸2.2 درصد و تهران 4۹.۹۶ 
درصد فروش داشته است و فروش کل سال، 
42۷ میلیارد تومان بوده است. در سال ۱4۰2، 
پنج استان اول جز پیشتازان هستند اما سهم 
شهرستان های دیگر با توجه به توسعه ای که 
ایجاد شده، بالاتر رفته است. در کل، امسال ۱۳ 
میلیون و ۹۳۱ هزار و ۹۰4 بیننده و حدود 42۸ 

میلیارد تومان فروش داشته است.
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مرتضی تبریزی درگذشت
 مرتضی تبریزی طناز »جمعه ایرانی« و 
سریال های تلویزیون طنز درگذشت. اصغر 
همکار  و  قدیمی  بازیگران  از  سمسارزاده 
مرتضی تبریزی در گفت وگویی با ایسنا ضمن 
توضیح  تبریزی،  مرتضی  درگذشت  تایید 
داد که این اتفاق ۵ روز پیش افتاده و مراسم 
کسپاری این بازیگر توسط خانواده او در  خا
سکوت برگزار شده است. سمسارزاده درباره 
علت درگذشت مرتضی تبریزی توضیح داد: 
فوت  مغزی  سکته  به دلیل  تبریزی  آقای 
شده است. او مدت ها در بستر بیماری بود 
و متاسفانه کسی از او یادی نکرد و خانواده 
گفت:  که دلگیر باشند. وی  او حق دارند 
آخرین کار مرتضی تبریزی به ۶ ماه گذشته 
شما«  با  جمعه  »صبح  برنامه  و  رادیو  در 
برمی گردد. متاسفانه همان روزها وی تکلم 
را از دست داد و حالش خوب نبود. بعد 
از مقطعی دوباره برگشت و شرایط خوبی 
داشت اما متاسفانه بازهم بدتر شد و دیگر 
نتوانست به رادیو بیاید. سمسارزاده یادآور 
شد: تبریزی سال های سال تئاتر کار می کرد و 
یکی از دوستان قدیمی من بود. متاسفانه او 
فوت شد و ما اطلاعی نداشتیم و بعد از ۵ روز 
متوجه شدیم. خانواده ایشان هم اطلاعی 
ندادند. به گفته  سمسارزاده، مرتضی تبریزی 
ک  در یکی از قطعات بهشت زهرا)س( به خا

سپرده شد.

 آخرین وضعیت 
منوچهر والی زاده 

که چند روزی است   منوچهر والی زاده 
به دلیل مشکل تنفسی در بیمارستان و تحت 
مراقبت های ویژه بود، به گفته همسرش در 
حال حاضر شرایط جسمی مساعدی دارد 
و دو روز دیگر از بیمارستان مرخص می شود. 
میترا کیانی، همسر منوچهر والی زاده توضیح 
داد: متاسفانه وی به دلیل سرماخوردگی، بعد 
کسپاری آقای ربیعی  از حضور در مراسم خا
مشکل تنفسی پیدا کردند و در این مدت در 
بیمارستان تحت مراقبت های ویژه بودند. 
وی گفت: در حال حاضر شرایطشان مساعد 
کسیژن خونشان بالا بیاید به  گر ا است؛ ا
تایید پزشکان مرخص خواهند شد. منوچهر 
والی زاده در حال حاضر بستری است و به گفته 
و  دارد  بهبودی  به  رو  وضعیت  همسرش 
کمی هم با ضعف جسمی مواجه است. این 
دوبلور پیشکسوت به علت عارضه تنفسی 
از روز )۱4 اسفند ماه( در بیمارستان بستری 

شده است.

 یک روزنامه انگلیسی به نقل از دیپلمات های اروپایی، 
کشورهای عضو ناتو خواست تا خود را برای خروج  از 
کنند. به  احتمالی آمریکا از این ائتلاف نظامی آماده 
گزارش مهر به نقل از اسپوتنیک، روزنامه تلگراف در 
کنش به  گزارشی نوشت که دیپلمات های اروپایی در وا
اظهارات اخیر دونالد ترامپ، رئیس جمهور سابق آمریکا 
درباره ناتو و همچنین تهدیدهای او در دوره نخست 
ریاست جمهوری اش مبنی بر خروج از این ائتلاف نظامی، 
کشورهای عضو ناتو را نسبت به آمادگی برای خروج آمریکا 
از این ائتلاف ترغیب کرده اند. گفته می شود که ترامپ در 
دوران ریاست جمهوری در محافل خصوصی چندین بار 
تهدید به خروج از ناتو و این ائتلاف را »منسوخ« توصیف 

کرده بود. تلگراف نوشت: کشورهای اروپایی باید خود را 
برای این سناریو یعنی خروج آمریکا از ناتو تحت ریاست 
جمهوری احتمالی ترامپ، آماده کنند. یکی دیپلمات های 
اروپایی با اشاره به اظهارات اخیر ترامپ که گفته بود 
گر هر کدام از اعضای ناتو به تعهدات مالی خود عمل  »ا
نکنند، روسیه می تواند هر بلایی که می خواهد بر سر آنها 
کید کرد: هیچ کس نمی داند که حرکت بعدی  بیاورد«، تا
ترامپ چیست. وی همچنین با اشاره به افزایش شمار 
کشورهایی که هدفگذاری ناتو )هزینه 2 درصد از تولید 
ناخالص داخلی در حوزه دفاعی( را برآورده کرده اند، 
اضافه کرد: آنها می توانند به ترامپ بگویند که به چیزی 
که می خواسته رسیده است اما بازهم قابل پیش بینی 

کید کرد: اظهارات ترامپ این  نیست. دیپلمات دیگر تا
موضوع را برجسته کرد که ما )اعضای ناتو( بیش از اندازه 
به آمریکا وابسته ایم. بنابراین، بحث و تبادل نظر درباره 
نحوه محافظت از خودمان برابر خطر خروج احتمالی 
آمریکا ضرورت دارد. اعضای ناتو باید در تامین امنیت اروپا 
ج شود، شکاف بزرگی  گر آمریکا خار پیش قدم شوند زیرا ا
ایجاد خواهد شد. باید برنامه ریزی را از همین حال شروع 
کنیم. ترامپ که احتمالا به زودی به عنوان نامزد اصلی 
حزب جمهوری خواه در انتخابات ریاست جمهوری 2۰24 
آمریکا معرفی خواهد شد، در بسیاری از نظرسنجی ها بخت 
اول پیروزی در انتخابات ماه نوامبر و جانشینی جو بایدن 

محسوب می شود.

و  مجارستان  نخست وزیر  میان  دیدار  جریان  در   
رئیس جمهور سابق آمریکا، اوربان از ترامپ به صورت 
علنی حمایت کرده و وی را رئیس جمهور آمریکا خواند. به 
گزارش فارس، پس از برگزاری نشست فلوریدا میان ویکتور 
اوربان، نخست وزیر ملی گرای مجارستان و دونالد ترامپ، 
رئیس جمهور سابق آمریکا، اوربان حمایت رسمی خود از 
، دوطرف درباره طیف  ترامپ را اعلام کرد. به گزارش رویترز
وسیعی از موضوعاتی که مجارستان و آمریکا را تحت تاثیر 
قرار می دهد، از جمله اهمیت مرزهای قوی و امن برای 
کمیت هر کشور گفت وگو کردند. اهمیت  حفاظت از حا
این دیدار از آنجایی است که اوربان مدت هاست که بر سر 
موضوعات مختلفی از جمله مخالفت با ارسال تسلیحات 

به اوکراین و حفظ روابط اقتصادی با مسکو از همان 
ابتدای جنگ این کشور با اوکراین با دیگر اعضای اتحادیه 
اروپا دچار اختلافات شدید شده است. وی در اظهاراتی 
عنوان کرده است که تنها بازگشت دونالد ترامپ به کاخ 
سفید می تواند صلح در اوکراین را به ارمغان بیاورد. اوربان 
در شبکه اجتماعی ایکس )توییتر سابق( عنوان کرد:  ما 
به رهبرانی در جهان نیاز داریم که مورد احترام باشند و 
بتوانند صلح را به ارمغان بیاورند. ترامپ یکی از آنهاست. 
! اوربان در  برگرد و برای ما صلح بیاور آقای رئیس جمهور
یک پست ویدئویی گفته بود که در دوران ریاست جمهوری 
ترامپ در خاورمیانه صلح در این منطقه و اوکراین برقرار 
بود. ترامپ نیز در جریان یک پست در شبکه اجتماعی 

حقیقتش در باب اوربان اینطور نوشت: ویکتور یک رهبر 
بزرگ است که در سراسر جهان مورد احترام است. ترامپ 
مجارستان را به دلیل سیاست های مهاجرتی قوی که 
دارد، کشوری امن خوانده و عنوان کرده است، تا زمانی که 
او بر سر قدرت باشد، وضعیت مجارستان به همین صورت 
است. این در حالی است که کمپین های ضدمهاجرتی 
اوربان همواره مورد انتقاد اتحادیه اروپا قرار گرفته است و 
به اعتقاد کشورهای این اتحادیه اقداماتش در این زمینه و 
همچنین تحت کنترل قراردادن قوه قضائیه، سازمان های 
غیردولتی و رسانه های تحت کنترل دولت دموکراسی در 
مجارستان را از بین برده است. اوربان بارها از تحریم های 
اتحادیه اروپا در جریان جنگ اوکراین علیه روسیه انتقاد 
ح  کرده و مخالفتش را با ارسال کمک به اوکراین نیز مطر

کرده است.

 تلگراف به نقل از دیپلمات های اروپایی

ترامپ قابل پیش بینی نیست 

حمایت شدید نخست وزیر مجارستان از ترامپ

بیـــنالمـــلل
 

 

گــــزارش
  سقوط چشمگیر 

قدرت نظامی انگلیس
 روزنامه تلگراف در گزارشی نوشت: »قدرت رزمی 
و نظامی بریتانیا طی ۷ سال گذشته با روند کاهشی 
مواجه بوده و نگرانی هایی را درخصوص توانایی 
کشور در برابر »جنگ با  رزم نیروهای مسلح این 
روسیه« ایجاد کرده است.« به گزارش ایسنا، وزارت 
از  کی  که حا کرده  را منتشر  ارقامی  انگلیس  دفاع 
کاهش شدید بودجه سالانه از سال 2۰۱۶ است که 
تقریبا بر هر بخشی از نیروهای مسلح این کشور تاثیر 
گذاشته است. گزارش روزنامه دیلی تلگراف از کاهش 
قابل توجهی در تعداد تانک ها، پرتاب کننده های 
توپخانه، هلیکوپترها، جت های  موشک، قطعات 
جنگی و برخی کشتی ها برای رزم خبر می دهد. این 
گزارش نشان می دهد که در سال 2۰۱۶، ارتش بریتانیا 
4۱2۹ قطعه تجهیزات جنگی داشته است، اما این رقم 
کنون تنها به ۳2۰۷ می رسد.  هر سال کاهش یافته و ا
گزارشی که نشان می دهد که ارتش انگلیس در سال 
2۰۱۶ دارای ۱۱۱۹ خودروی جنگی زرهی بوده است 
اما امروز فقط ۸۸2 خودرو وجود دارد. بیش از 2۰۰ 
تانک سبک Scimitar  که در عراق و افغانستان مورد 
استفاده قرار می گرفت، به طور کامل از بین رفته و 
هنوز جایگزین نشده است. تعداد نفربرهای زرهی 
Warrior که در دو عملیات خارجی اخیر بریتانیا مورد 
استفاده قرار گرفتند نیز از ۷۷۰ به ۶2۵ کاهش یافته 
است. تعداد ناوگان اسلحه های خودکششی  AS۹۰ از ۸۹ 
قبضه در سال 2۰۱۶ به ۵۷ قبضه رسیده و البته ۱2 قبضه 
از آنها به اوکراین اهدا شده است. تعداد سامانه های 
موشکی پرتاب چندگانه نیز از ۳۵ به 2۹ واحد کاهش 
یافته و سه سامانه هم به اوکراین ارسال شده است. 
تعداد تانک های چلنجر 2 نیز از 22۷ به 2۱۳ کاهش 
یافته است. از نظر موجودی هواپیماها، سقوط ارقام 
به همان اندازه چشمگیر است. در سال 2۰۱۶، نیروهای 
مسلح انگلیس دارای ۷24 هواپیمای بال ثابت بودند، 
اما امروز تنها ۵۶4 هواپیما وجود دارد و از این تعداد 
فقط ۳۰۸ فروند در حال فعالیت هستند. هم چنین 
بسیاری از کلاس های هواپیما مانند »تورنِیدو« از کار 
افتاده اند. تعداد پهپادها از 44۳ به ۱۹4 کاهش و تعداد 
بالگردها از ۳۷2 به 2۹4 فروند کاهش یافته است که ۱۹۳ 
فروند آن در سال 2۰2۳ در حال فعالیت بودند. »فیلیپ 
اینگرام« افسر سابق اطلاعات نظامی انگلیس می گوید: 
بودجه نظامی از سال 2۰۱۶ به طور چشمگیری افزایش 
اما تجهیزات مورد نیاز برای جنگ کاهش یافته است. 
این فقط می تواند ناشی از مدیریت نادرست باشد. 
دفاع ما باید نگاهی دقیق و عمیق به اینکه چگونه 
می توان درس هایی را از اوکراین گرفت، داشته باشد تا 
پیش بینی هایی را برای درگیری های آتی انجام دهد. 

این مساله به سرمایه گذاری اضافی و فوری نیاز دارد.

بایدن برای »راهیابی به کنگره« از رای دهندگان کمک خواست!

 گاف جدید رئیس جمهوری آمریکا
کوتــــاه

  درخواست عجیب بایدن در سخنرانی انتخاباتی اش 
در پنسیلوانیا بازهم خبرساز شد و بسیاری از لیبرال ها بار 
دیگر توانایی ذهنی او را پیش از انتخابات پنجم نوامبر زیر 
سوال بردند. به گزارش ایسنا، »جو بایدن« رئیس جمهور 

۸۱ ساله دموکرات آمریکا و یکی از کاندیداهای انتخابات 
ایالت  ، در جریان سفر به  کشور ریاست جمهوری این 
پنسیلوانیا در یک سخنرانی از مردم خواست تا به او برای 
کنگره رای بدهند! بایدن همچنین در جریان  ورود به 
که سوژه طنز  این سخنرانی، مرتکب یکسری خطا شد 
برای جمهوری خواهان آمریکایی فراهم کرد. به گزارش 
، جو بایدن در بخشی از سخنرانی  کس نیوز شبکه خبری فا
خود فریاد زد: پنسیلوانیا، پیامی برای شما دارم؛  مرا به 
کنگره بفرستید! بایدن به مدت شش دوره سناتور آمریکا 
از ایالت دلاور در کنگره بود، پیش از آنکه در سال 2۰۰۸ 
ک اوباما، رئیس جمهور وقت ایالات متحده  معاون بارا
شود. این رئیس جمهور آمریکا در ادامه گفت: ما کسری 
بودجه را کاهش دادیم و بیش از هر رئیس جمهور در دوره 
ریاست جمهوری اش در تمام تاریخ، نسبت به دوران دونالد 

ترامپ، به بدهی ملی اضافه کردیم! بایدن در قسمت دیگر 
از سخنرانی پرخطای خود، تلاش داشت به شورش کنگره 
از سوی حامیان دونالد ترامپ، رئیس جمهور پیشین 
آمریکا اشاره کند که به اشتباه به جای شورش ششم ژانویه 
2۰2۱ گفت شورش ششم ژوئیه! البته او اندکی بعد حرفش 
را اصلاح کرد. این گاف ها و سخنرانی های جنجالی بایدن 
نشان می دهد که رئیس جمهور ۸۱ ساله آمریکا باید به مبارزه 
با گمانه زنی های جمهوری خواهان مربوط به سن و سالش 
و آمادگی ذهنی خود بپردازد. با این حال، دونالد ترامپ ۷۷ 
کنون به گزینه بالقوه جمهوری خواهان برای  ساله هم که ا
انتخابات نوامبر تبدیل شده، از گاف و خطا مصون نیست و 
بارها شخصیت های سیاسی را با یکدیگر اشتباه گرفته و آمار 
و ارقام اشتباه به زبان آورده است. این گاف ها و لغزش های 

زبانی، سوژه های انتخاباتی می شوند.

 نخست وزیر اسلواکی: 
 غرب حامی ادامه جنگ اوکراین است

کی باردیگر استراتژی غرب در قبال جنگ   نخست زیر اسلوا
کرات میان  اوکراین را مورد انتقاد قرار داد و خواستار آغاز مذا
مسکو و کی یف برای برقراری آتش بس فوری شد. به گزارش 
ایسنا، رابرت فیتسو، گفت: غرب به شدت از این جنگ حمایت 
می کند. وی اظهار داشت: این پیام در سال 2۰22 منتقل شد، 
زمانی که برخی از کشورهای غربی اوکراین را از امضای توافق نامه 
صلح با روسیه منصرف کردند. آنها می گویند: »ما از جنگ در 
اوکراین برای تضعیف روسیه استفاده می کنیم، به اوکراین 
کمک نظامی و اقتصادی می کنیم و تحریم هایی را علیه روسیه 
اعمال می کنیم، یعنی تضعیف روسیه در سطح بین المللی.« از 
نظر سیاسی، اقتصادی و مالی این کارساز نخواهد بود. به گفته 
کی، مسکو سرزمین های بیشتری نسبت  نخست وزیر اسلوا
به آزادسازی توسط کی یف تحت کنترل خود درآورده است. 
رابرت فیتسو در ادامه خواستار بازشدن موضوع آتش بس 
کرات شد و افزود: به نظر من بهتر است ۱۰ سال  فوری و آغاز مذا
کره بحث کنیم تا اینکه روس ها و اوکراینی ها را به  سر میز مذا
مدت ۱۰ سال به حال خود بگذاریم تا یکدیگر را بکشند. وی 
پیش تر نیز گفته بود که استراتژی اتحادیه اروپا و ایالات متحده 
برای شکست روسیه جواب نداده و تنها به کشته شدن هزاران 

اوکراینی و روس منجر شده است. 

 اظهار بی اطلاعی آنکارا 
کرات صلح اوکراین در ترکیه درباره مذا

 دفتر ریاست جمهوری ترکیه از ادعای مطرح شده در برخی 
کرات قریب الوقوع صلح اوکراین  گزارش ها مبنی بر برگزاری مذا
با مشارکت روسیه در ترکیه اظهار بی اطلاعی کرد. به گزارش 
ایسنا، دفتر ریاست جمهوری ترکیه اعلام کرد که رئیس جمهور 
کرات درباره جنگ  اطلاعی از گزارش ها درباره برگزاری مذا
، برخی منابع  اوکراین در ماه مارس در ترکیه ندارد. پیش تر
کرات صلح  در شبکه های اجتماعی مدعی شدند که مذا
اوکراین با میانجیگری ترکیه در 2۵ مارس آغاز خواهد شد. 
»رجب طیب اردوغان« هم خبرداد: آماده میزبانی نشست 
صلحی درباره جنگ اوکراین با مشارکت روسیه هستم. 
خبرگزاری اسپوتنیک گزارش داد که یکی از نمایندگان دفتر 
ریاست جمهوری ترکیه در این باره توضیح داد: ما از این 
کرات صلح در  موضوع اطلاعی نداریم. آمادگی برگزاری مذا
ترکیه، بارها به طور رسمی اعلام شده است. جنگ اوکراین به 
کرات صلحی  تازگی به سومین سال خود وارد شده است. مذا
که در ابتدای جنگ میان هیات های روسی و اوکراینی انجام 
گرچه، دولت اوکراین تلاش می کند  شد، بی نتیجه بوده است. ا
برای تایید »فرمول صلح« پیشنهادی »ولودیمیر زلنسکی«، 
اجلاس صلحی به میزبانی سوئیس برگزار کند. مسکو بارها 
گفته است، در صورتی که کی یف تصرفات روسیه در اوکراین را 
از ابتدای جنگ اوکراین به رسمیت بشناسد، برای مشارکت 

کرات صلح آمادگی دارد. در مذا

مدیر شبکه ورزش: 
  »قهرمان ایران« 

از این هفته روی آنتن می رود
گفت: از پایان این هفته برنامه   مدیر شبکه ورزش 
»قهرمان ایران« روی آنتن خواهد رفت و نامزدها وارد 
کید بر برگزاری  رای مردمی می شوند. سینا معتضدی با تا
این جشنواره در 2 سال گذشته با کمک وزارت ورزش 
و کمیته های ملی المپیک و پاراالمپیک اظهار داشت: 
گذشته  سال   2 در  مراسم  این  از  مخاطبان  استقبال 
خوشحال کننده بود. در سال اول برترین های قرن بود که 
بیش از 2 میلیون رای داشتیم در سال گذشته نیز بیش از 4 
میلیون رای ثبت شد. مراحل زیادی را طی کردیم تا به این 
نقطه رسیدیم و با وزیر ورزش، رئیسان کمیته های المپیک 
و پاراالمپیک جلسه داشتیم و کار را جدی تر دنبال کردیم. 
مدیر شبکه ورزش افزود: امسال مانند گذشته عناوین 
جوایز در گام اول مشخص شد. آقای ورزش ایران، بانوی 
ورزش ایران، قهرمان فردا، صحنه برتر ورزشی، تیم برتر سال، 
مربی برتر سال، گل سال و جایزه مردمی ویژه به عنوان چهره 
سال ورزشکاران پاراالمپیک عناوین جوایز بود. در گام اول 
۷۸2 مورد پس از خود اظهاری از سوی فدراسیون ها اعلام 
و ۵۰۷ مورد هم از سوی دبیرخانه همایش اعلام شد. در 
جمع بندی ۷۶۹ نفر انتخاب شدند که در نهایت به 2۳۱ 
کمک هیات منصفه فدراسیون ها و  مورد رسیدیم و با 
اصحاب رسانه به ۶۶ مورد رسید. روز سه شنبه نامزدهای 
نهایی را معرفی می کنیم. از پایان این هفته برنامه »قهرمان 
ایران« روی آنتن خواهد رفت و نامزدها وارد رای مردمی 
می شوند و در ایام نوروز این برنامه ادامه دارد. معتضدی 
ادامه داد: انتخاب بهترین فدراسیون سال با انتخاب 
کمیته داوران و وزارت ورزش خواهد بود. جایزه ویژه شهید 
سلیمانی از بین ورزشکاران داخلی و خارجی و ورزشکارانی 
که از مردم مظلوم غزه حمایت کردند انتخاب می شود. 
جایزه رفتار جوانمردانه و مسئولیت اجتماعی و برترین داور 
سال هم اهدا خواهد شد. وی ادامه داد: محدودیتی وجود 
گر ورزشکاری سال گذشته عنوانی در این جشنواره  ندارد و ا
کسب کرده و باردیگر با انتخاب کمیته داوران وارد کاندیدای 
نهایی شود، وارد رای مردمی می شود. امسال سعی کردیم 
ملاحظات بیشتری در نظر بگیریم و خود را با اتفاقات روز 
جهان تطبیق دهیم. معتضدی گفت: یک رشته ورزشی 
شاید اتفاقات بزرگی را رقم بزند ولی به دلیل نو پا بودن 
نتواند خود را معرفی کند و این برنامه فرصت معرفی را به 
آنها می دهد. انگیزه به ورزشکاران و فدراسیون مهم ترین 
دستاورد این جشنواره است. در اولین جلسه با وزیر 
ح شد و باید ملاحظات روحی روانی  این موضوعاتی مطر
ورزشکاران در نظر گرفته شود. فدراسیونی بود که ورزشکار 
خود را به دلیل نگرانی از مشکلات روانی معرفی نکرد. تلاش 

کردیم تا هم این دغدغه ها را در نظر بگیریم.

 هاشم میرزاخانی:

  مخاطبان خاموش را به سینما می آوریم


